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 PROTOKÓŁ Nr 61/2023 
LXI sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice 

z 6 lutego 2023 r. 
odbytej w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość 

 
1. Otwarcie sesji, powołanie protokolanta, przedstawienie porządku obrad. 
Sesja rozpoczęła się o godz. 19:03. Sesję otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący 
Rady Osiedla p. Przemysław Polcyn. Przewodniczący Rady powitał zebranych, stwierdził 
obecność 8 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta 
powołano p. Ewę Dopieralską, pracownika Oddziału Obsługi Północ Wydziału Wspierania 
Jednostek Pomocniczych Miasta. 
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 
do protokołu. 
 
2. Oświadczenia. 
Brak. 
 
3. Komunikaty. 
Przewodniczący Rady poinformował, że: 
 kolejne sesje Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice planowane są na 6 marca i 3 kwietnia; 
 30 stycznia został wyłożony protokół z sesji Rady Osiedla, która odbyła się 2 stycznia br.; 
 do porządku obrad sesji zaplanowanej na 6 marca br. zostanie wprowadzony projekt uchwały 

w sprawie zaopiniowania planowanej inwestycji w rejonie ulic Biskupińskiej i Beskidzkiej oraz 
w sprawie zaopiniowania zmiany stałej organizacji ruchu na ul. Owczarskiej; 

 poprosił o zastanowienie się czy nie powrócić do sesji w trybie stacjonarnym; 
 korespondencja wpływająca na skrzynkę osiedlową przesyłana była radnym na bieżąco. 
 
4. Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 
Przewodniczący Komisji Planowania, Porządku i Bezpieczeństwa p. Witold Puchalski 
poinformował o spotkaniu z Wydziałem Klimatu i Środowiska w sprawie programów Kawka Bis 
oraz usuwania azbestu. 
 
5. Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki – Smochowice”. 
Przewodniczący Zarządu poinformował, że jeśli nie będzie opóźnienia w rozstrzygnięciu przetargu, 
to termin wydania pierwszego numeru pozostaje bez zmian. 
 
6. Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku 

z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr II/6/VIII/2019 Rady Osiedla 
oraz przedstawienie bieżącej informacji z prac Zarządu w okresie między sesjami Rady. 

Przewodniczący Zarządu p. W. Puchalski poinformował, że Zarząd realizuje bieżące sprawy. 
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego 

z działalności Zarządu Osiedla za rok 2022. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 8 radnych. Wyniki: 
- za – 8, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXI/196/VIII/2023 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie diet dla członków organów Osiedla. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 8 radnych. Wyniki: 
- za – 8, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXI/197/VIII/2023 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Zarządu Dróg Miejskich 
o dokonanie zmian w planie finansowym na 2023 r. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 8 radnych. Wyniki: 
- za – 8, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXI/198/VIII/2023 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania planowanego przez Miasto 

zbycia nieruchomości miejskich położonych przy ul. Jana Henryka Dąbrowskiego. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 8 radnych. Wyniki: 
- za – 8, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXI/199/VIII/2023 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Poznania 

o przekazanie Osiedlu do korzystania nieruchomości oznaczonych geodezyjnie: obręb 
Krzyżowniki, arkusz 16, część działki nr 99/29, położonej przy ul. Żuraszka. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 8 radnych. Wyniki: 
- za – 8, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXI/200/VIII/2023 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
11a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Miejskiego Inżyniera Ruchu 

i Zarządu Dróg Miejskich o udział w programie "Bezpieczne przejście - bezpieczny 
pieszy" na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 8 radnych. Wyniki: 
- za – 8, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXI/201/VIII/2023 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 
11b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poparcia działań mieszkańców dotyczących 

sprzeciwu wobec budowy stacji bazowej telefonii komórkowej. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Obecni na sesji mieszkańcy poinformowali, że planowany maszt telefonii komórkowej ma mieć 
wysokość 41 m i ma zostać postawiony bardzo blisko zabudowy mieszkaniowej. Do tej pory 
zebrano i przekazano do Urzędu Miasta 70 podpisów mieszkańców, którzy są przeciwni 
planowanej inwestycji. Ponadto, mieszkańcy zaznaczyli również, że we wniosku o wydanie 
pozwolenia na budowę jest sporo uchybień. 
Pan Henryk Lubawy zapytał mieszkańców czym spowodowany jest ich sprzeciw. 
Mieszkańcy wskazali, że samą konstrukcją, która ma się pojawić w pobliżu ich domów, a co za tym 
idzie, spadkiem wartości nieruchomości oraz względami zdrowotnymi.  
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 
8 radnych. Wyniki: 
- za – 5, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 3. 
Uchwała nr LXI/202/VIII/2023 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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12. Wolne głosy i wnioski. 
Pani Maria Najewska zapytała na kiedy zaprosić mieszkańców ul. Owczarskiej w celu umówienia 
projektu zmiany stałej organizacji ruchu. Wspólnie ustalono, że spotkanie odbędzie się w ramach 
dyżuru 22 lutego o 18:00. 
Przewodniczący Zarządu zachęcił radnych do korzystania z Internetowego Asystenta Radnego 
Osiedlowego. Wskazał, że mimo początkowych trudności, system działa i naprawdę jest bardzo 
przydatny w codziennej pracy, dlatego warto się zalogować, żeby być na bieżąco, a w razie 
problemów poprosić o pomoc pracownika WJPM. 
 
13. Zakończenie sesji. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 19:56 zamknął LXI sesję Rady 
Osiedla Krzyżowniki-Smochowice. 
 
 
 
 
 
Protokolant        Przewodniczący Rady Osiedla 
 
 

Ewa Dopieralska       Przemysław Polcyn 
 


